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Den norske kirke i Færder 

Nøtterøy menighetsråd 
 

PROTOKOLL MØTE I NØTTERØY MENIGHETSRÅD 
28.08.2024 

Kl. 1900 - 2100 

Fremmøtte:  

Britt Flaatten, Anne N. Rød, Inger Margrethe Walle, Thor Ole Kjønnerød, Tomas Collin, Anne 

Aashammar, Iselin Skagen, Espen Granlund, Inger M. Bore, Kristian Torød Flakstad 

Forfall: Kari B. Aam, Ingeborg Eikenæs, Charlotte Torvik 

 

Saksliste  

Sak 34/24 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 19.06.2024 
Sak 35/24 Orienteringer fra AU 
Sak 36/24 Søknad fra ukrainsk prest om å feire gudstjenester i våre lokaler 
Sak 37/24 Bispevisitas 
Sak 38/24  Regnskapsrapport 
 
Åpning ved Inger M. Bore 
 
Sak 34/24 Godkjenning av innkalling og protokoll fra 19.06.2024 
 
Vedtak:       

Innkalling og protokoll fra 19.06.2024 godkjent.  
 
 
Sak 35/24 Orienteringer fra AU 
 Saksfremlegg: 
  Færder 5.1. Sommernummeret distribuert og faktura mottatt og betalt.  

Tomas avtaler et møte med Kjell Richard Landaasen. 
Overlevering av Harbitz tavlen. Brooke Bakken og Ellen Wisløff representerer 
kirken under åpen dag på Fagertun 25. august. 
Varamedlem Inger Margrethe Walle tilbys fast plass i Nøtterøy menighetsråd 
etter at Heidi Nordkvelde har bedt om fritak grunnet flytting til annen 
kommmune. 
Innsettelse av ny domprost, Sveinung Hansen. Alle har fått invitasjon til 
innsettelsesgudstjenesten i Domkirken 15.09.2024 kl. 1100.  
15.09. Gudstjeneste i Nøtterøy kirke kl. 1100. Presentasjon av konfirmantene. 
Kirkekaffe. Britt ordner kaffe. 
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 11.08. Besøk av Dag Aanderaa med familie. Hans far var sokneprest på 
Nøtteøy fra 1946 – 1956. Johnny Aas og Britt tok imot familien og hadde en 
kort omvisning. Bilder er tatt . Det vil bli skrevet ett kort innlegg på kirkens 
sider. 
 Sommertoner 2024 har gått bra så langt. 2 konserter gjenstår. 
Besøk i kirken fra en ukrainsk prest. En ukrainsk ortodoks menighet ønsker 
tilgang til lokaler for å holde gudstjenester. Se sak 36/24. 

   
Vedtak: 

Sakene er tatt til orientering. 
 

 
Sak 36/24  Søknad fra en ukrainsk ortodoks prest om å feire gudstjenester i våre lokaler 
 Saksfremlegg: 
 En ukrainsk ortodoks menighet ønsker tilgang til lokaler for å holde 

gudstjenester. Det lages en leieavtale hvor det gis tilgang uten vederlag 
innenfor et visst tidsrom. Brooke Bakken vil utforme et saksfremlegg til 
Fellesrådet etter at NMR har fattet vedtak i saken.   

 
Vedtak: Nøtterøy Menighetsråd støtter Fellesrådets vedtak om å låne ut kapellet til en 

ukrainsk ortodoks menighet.  
(Se Fellesrådets vedtak i sak 019/24: Henvendelse om bruk av kirke til ukrainsk 
ortodoks menighet). 

  
Sak 37/24  Bispevisitas 
  Saksfremlegg: 
 Link til dokument som det vises til fra biskopen.: 

1https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-styres-

kirken/plandokumenter/strategi/ 
 
Biskopen har bedt oss forberede følgende: 
Hva er det viktigste for menighetsrådet de neste 2 årene? 
Pek på 3 prioriterte områder med utgangspunkt i strategidokumentet nevnt 
over: « Mer himmel på jord.» 
Inger M. Bore innleder til diskusjon i smågrupper. 
Det settes også opp en bemanning og arbeidsoppgaver i uka for 
bispevisitasen. Inger vil lage en oversikt over hvilke aktiviteter som er vårt 
ansvar. 
Fra møtebehandlingen: 
 
Rådet gikk igjennom aktiviteter og oppgaver i forbindelse med visitasuken i 

september. Det ble også gjennomgått møteplan for rådet videre utover 

høsten. Det vises til egen oversikt, som vil bli ettersendt rådet av Britt.  

NMR drøftet biskopens utfordringer i grupper. Det var mange gode 

refleksjoner om hva vi ser som viktig den kommende perioden. Vi ser både 

muligheter og utfordringer. Ja til alt – men vi må også prioritere. Det å 

https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-styres-kirken/plandokumenter/strategi/
https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-styres-kirken/plandokumenter/strategi/
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fremme de kristne verdier og bidra til å bygge et godt samfunn, være åpen og 

inkluderende var sentralt i vår drøfting. Vi driver mange gode aktiviteter, blant 

annet innen kultur, men også kirkekaffer, konfirmantmat, og mye annet. 

Rådet mener at videre satsing og utvikling av et variert og tilgjengelig 

gudstjenestetilbud, er viktig. Dette må sees i sammenheng med «åpen kirke» 

og det å ha stabile og gode ressurser tilgjengelig, utført av både ansatte  og 

frivillige. AU fikk i oppgave i å samle innspill fra rådets drøftinger og 

presentere dette på møte med biskopen.  

 
Vedtak: Saken er tatt til orientering.  
 

 

Sak 38/24  Regnskapsrapport 

Fra møtebehandlingen:  

Rapporten ble gjennomgått. Vi noterer oss at det er lavere inntekt på 

giversiden enn vi håpet på. Det aktualiserer vårt arbeid med å styrke givertjeneste og 

å arbeide videre med å styrke Færder 5.1 sin økonomi. 

Vedtak:  Regnskapsrapporten er tatt til orientering 

 

Eventuelt:  Henvendelse fra Nøtterøy Historielag 

  Saksopplysning.  

Nøtterøy Historielag sendte i sommer en henvendelse til Nøtterøy 

menighetsråd. Denne henvendelsen var rettet til rådets leder. Nøtterøy Historielag 

viste til «Manglende navn på minnetavla i Nøtterøy kirke».  

Fra møtebehandlingen:  

Rådsleder orienterte om henvendelsen. Hun har i nært samarbeid med 

driftsleder Daniel Bjørnstad undersøkt i et stort utvalg kildemateriell. De har 

kommet fram til følgende konklusjon: Personene det vises til har fått sine 

minnesmerker og er blitt hedret.  

Vedtak:  

Nøtterøy Menighetsråd anser saken som avsluttet. Rådsleder sender brev til 

Nøtterøy Historielag..  

 
Nøtterøy, 28.08.2024.  
Referent: Tomas Collin 
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